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Protokół nr XX/12  

z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 29 sierpnia 2012 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

-  sołtysi według załączonej listy obecności, 

-  Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy  

    Beata  Kubaczka,  

 - Radny Powiatowy Jerzy Sikora, 

-  nauczycielka SP w  Bażanowicach Anna Dziedzic. 

-  pracownicy Urzędu Gminy i kierownicy jednostek organizacyjnych 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3  

do nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XX sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie  radnych, Wójta oraz  

zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka o godzinie 15 otworzył sesję Rady Gminy. 

Przywitał radnych, wójta, zastępcę wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny radny: Czesław Joniec. 
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad   

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym i przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie XX sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie  radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad  

4. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości.  

6. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2012 r. 

7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

8. Interpelacje i zapytania 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

9.1. zmiany uchwały nr II/6/10 z dnia 13 grudnia 2010 roku, 

9.2. zmiany uchwały Rady nr II/7/10 z dnia 13 grudnia 2012  roku,  

9.3. zmiany uchwały Rady nr I/3/10 z dnia 1 grudnia 2010 roku, 

9.4. określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Goleszów, 

9.5. zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

9.6. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012 - 2015. 

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

12. Wolne wnioski 

13. Zakończenie XX sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Na wniosek Przewodniczącego Rady Kazimierza Wisełki dokonano zmiany w porządku 

obrad w  pkt 9 poz. 9.2. 

Po zmianach  pkt 9 poz. 9.2. brzmi: zmiany uchwały Rady nr II/7/10 z dnia 13 grudnia 2010 

roku. 

Na wniosek Skarbnik Gminy Beaty Kubaczka dokonano zmiany w porządku obrad w pkt 9 

poz.9.6. 

Po zmianach pkt 9 poz. 9.6. brzmi: zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Goleszów na lata 2012 - 2015. 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad ze zmianami  jednogłośnie.    
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Ad.4. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy. 

Protokół z XIX sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady  oraz umieszczony 

na stronie BIP Urzędu gminy Goleszów.  

Protokół nr XIX/12 z dnia 27 czerwca 2012 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami 

„za”. 
 

Ad.5. Wystąpienia gości.  

Radny Powiatowy Jerzy Sikora przedstawił problem komunikacji autobusowej w powiecie 

cieszyńskim. 

Od lat 90 do chwili obecnej komunikacja autobusowa znacznie się zmieniła. Ubyło prawie 

50% kursów przewoźników. Spadek ten jest spowodowany między innymi likwidacją 

cieszyńskiego PKS, zakładów pracy, ceną biletów, lukami w rozkładach jazdy przewoźników,  

niedostosowaniem godzin przejazdów do wymogów pasażerów.  

Do grudnia 2011 r. mieliśmy w powiecie 46 regularnych linii komunikacji autobusowej.  

Do 30 czerwca 2012 r. funkcjonowały 42 linie. Obecnie funkcjonują 33 linie autobusowe, 

które obsługuje 5 przewoźników. Kursy te są komercyjne, co oznacza, że przewoźnik 

utrzymuje się sam. Powiat i gminy nie muszą do nich dopłacać. 

Do cieszyńskich szkół dojeżdża ponad 2000 dzieci. Przewoźnicy zapewniają, że posiadają 

wystarczającą ilość środków transportowych żeby rozpocząć rok szkolny bez zakłóceń. 

Sołtys z Dzięgielowa Werner Zając przedstawił problem braku połączenia komunikacyjnego 

pomiędzy Dzięgielowem a Goleszowem. Do Goleszowa trzeba jechać przez Cieszyn, co 

wiąże się z dużą stratą czasu. 

Sołtys Werner Zając zwrócił się do Radnego Powiatowego Jerzego Sikory z zapytaniem , 

kto decyduje o taborze samochodowym na daną linię. 

Radny Powiatowy Jerzy Sikora wyjaśnił, że licencję na przewóz, wydaje starosta  

a następnie  przewoźnik występuje o zezwolenie do wójta, burmistrza i przedstawia plan 

przystanków i rozkład jazdy oraz informację o ilości pojazdów, którymi zamierza wykonywać 

przewozy. Przewoźnik decyduje o wielkości transportu na danej linii. 

Radny Bogusław Konecki zadał pytanie, jak będą funkcjonować miejsca przystankowe  

po zlikwidowaniu PKS. 

Radny Powiatowy Jerzy Sikora wyjaśnił, że PKS został sprzedany po likwidacji. Żadna 

inwestycja za publiczne pieniądze nie może być zrealizowana.  

Radny Leszek Szlauer zadał pytanie, czy powiat cieszyński dopłacał do PKS. 

Radny Powiatowy Jerzy Sikora odpowiedział, że Powiat nigdy nie dopłacał do PKS. 
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Ad.6. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2012 r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok odczytała sprawozdanie z prac 

KomisjiRewizyjnej za I półrocze 2012 r., które stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała  w dniu 22 sierpnia 2012 r.  

Na posiedzeniu Komisja omówiła następujące zagadnienia:  

-  Informacja n/t programu oświetlenia ulic.  

- Informacja n/t realizacji czteroletniego programu remontów kapitalnych dróg  

    na terenie Gminy. 

Komisja zaprosiła na posiedzenie Pana Dariusza Redzińskiego przedstawiciela firmy Cities 

Lighting Consultants Sp. z o.o. , który przedstawił audyt energetyczny dotyczący analizy 

kosztów, eksploatacji systemu oświetleniowego. W ramach audytu Urząd Gminy otrzymał 

program komputerowy, który jest narzędziem pracy dla pracowników Referatu Komunalnego. 

Czteroletni program remontu dróg nie jest realizowany w zakresie w jakim został przyjęty  

z powodu braku środków w budżecie. Została sporządzona dokumentacja dotycząca remontu 

dróg. 

Radny Dariusz Orawiec zwrócił się do Wójta z zapytaniem, czy koszt audytu był 

jednorazowy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że w ramach jednej opłaty za audyt 

otrzymaliśmy program komputerowy służący do monitorowania dróg, rowów, całej 

infrastruktury drogowej.  

Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała w dniu 23 sierpnia 2012 r. Tematem posiedzenia była kontrola chodnika przy  

ul. Grabowej w Goleszowie. Komisja zapoznała się z częścią dokumentacji  oraz 

przeprowadziła wizję lokalną w celu dokonania pomiarów chodnika. Wyjaśnień udzielał 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar i podinspektor ds. projektów unijnych Zbigniew Kohut. 

Komisja postawiła w tej sprawie następujący wniosek:  

W związku z koniecznością uzyskania dodatkowych wyjaśnień w sprawie budowy 

chodnika przy ulicy Grabowej, Komisja rewizyjna wnioskuje o zaproszenie na następne 

posiedzenie wykonawcy w/w inwestycji, a termin posiedzenia uzgodnić z wykonawcą  
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ale nie później niż do planowanego posiedzenia Komisji Rewizyjnej w miesiącu wrześniu 

2012 r. 

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja zawiesiła posiedzenie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała w dniu 27 sierpnia 2012 r. 

Na posiedzeniu Komisja zapoznała się z następującymi zagadnieniami: 

- Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.   

- Informacja szkół o wynikach sprawdzianu i egzaminu. 

Wszystkie szkoły złożyły pisemną informację, że są przygotowane do  przyjęcia uczniów  

w nowym roku szkolnym. W placówkach przeprowadzono niezbędne remonty. 

Wyniki sprawdzianu klas VI: 

Średnia Gminy - 22,76. Jest to wynik średni. 

Średnia powiatu cieszyńskiego - 22,98. 

Średnia województwa śląskiego – 22,56. 

Wyniki egzaminu gimnazjalnego: 

 Gimnazjaliści w części polonistycznej oraz części przyrodniczej osiągnęli wynik powyżej 

średniej w powiecie cieszyńskim i województwie śląskim. W zakresie języka angielskiego 

osiągnęli wynik poniżej średniej. 

Z zakresu historii, wiedzy o społeczeństwie i matematyki gimnazjaliści osiągnęli wynik 

procentowy na poziomie szkół w powiecie cieszyńskim i województwie śląskim. 

Liczba uczniów zapisanych do klas pierwszych wg stanu na dzień 23 i 25 sierpnia 2012 r. 

przedstawia się następująco: 

SP Goleszów -22 i 13 w filii w Kisielowie 

SP Dzięgielów - 15 w tym troje 6-latków 

SP Bażanowice - 12 

SP Cisownica - 18 w tym pięcioro 6-latków 

Gimnazjum w Goleszowie – 89 

Przedszkole Publiczne w Goleszowie utworzyło dodatkowy oddział dla 20 dzieci,  

które będą korzystać z 5-godzinnego pobytu, bez wyżywienia. 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Paweł Górniak poinformował, że 

Komisja obradowała w dniu 28 sierpnia 2012 r. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar i Skarbnik Gminy Beata Kubaczka udzielili  wyjaśnień 

dotyczących realizacji inwestycji w I półroczu 2012 r.  
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Komisja przyjęła jednogłośnie informację o realizacji inwestycji w I półroczu 2012 r.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał: 

- 9.5. w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 r., 

- 9.6. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012-2015. 

Komisja sformułowała następujący wniosek: 

Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przedstawienie informacji dotyczącej gruntów 

wydzierżawianych przez Gminę oraz dochodów uzyskiwanych  z tego tytułu. 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Komisję. 

 

Ad.8. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka poinformował, że pomiędzy sesjami wpłynęła 

jedna interpelacja od Radnego Bogusława Koneckiego. Kopię interpelacji stanowi załącznik 

nr 5 do nin. protokołu. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Kohut poinformował, że interpelacja 

dotyczyła remontu brzegu potoku w Cisownicy na wysokości posesji p. Kowali. Odpowiedzi 

udzieli w  pkt10 porządku obrad. 

Na sesji nikt nie złożył interpelacji. 

   

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9. 1. zmiany uchwały nr II/6/10 z dnia 13 grudnia 2010 roku, 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka  przedstawił procedurę zgłaszania kandydatów 

na członka Komisji Finansów i Inwestycji. Wybory są jawne. 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka na członka Komisji zaproponował  radnego 

Leszka  Szlauera. 

Radny Leszek Szlauer wyraził zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

„Za kandydaturą głosowało: 13 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny. 
W tym momencie Przewodniczący Rady  Kazimierz Wisełka ogłosił 5 minut przerwy  

w celu ukonstytuowania się Komisji. 

Po przerwie na sesję powróciło 14 radnych. 

Na Przewodniczącego Komisji Finansów i Inwestycji wybrano radnego Leszka Szlauera. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 
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Uchwała nr 50 /2012 w sprawie zmiany uchwały nr II/6/10 z dnia 13 grudnia 2010 roku 

została podjęta. 

„Za przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

9.2. zmiany uchwały Rady nr II/7/10 z dnia 13 grudnia 2010  roku, 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka  na członka Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Ochrony Zdrowia  zaproponował radnego Dariusz Orawca. Radny Dariusz Orawiec  

nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Radny Karol Lipowczan zaproponował na członka Komisji radnego Artura Więcława. 

Radny Artur Więcław wyraził zgodę na kandydowanie. 

„Za kandydaturą głosowało: 13 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny. 

W skład Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia  rada powołała radnego 

Artura Więcława. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 51 /2012 w sprawie zmiany uchwały Rady nr II/7/10 z dnia 13 grudnia 2010 

roku została podjęta. 

„Za przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

9.3. zmiany uchwały Rady nr I/3/10 z dnia 1 grudnia 2010  roku, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok  na członka Komisji Rewizyjnej 

zaproponowała radnego Pawła Górniaka. Radny Paweł Górniak wyraził zgodę  

na kandydowanie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

na członka Komisji Rewizyjnej zaproponowała radnego Artura Więcława. Radny Artur 

Więcław wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Radny Paweł Górniak: 

„Za kandydaturą głosowało: 6 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych. 

Radny Artur Więcław: 

„Za kandydaturą głosowało: 8 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych. 

Do składu Komisji Rewizyjnej rada powołała radnego Artura Więcława. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 52 /2012  w sprawie zmiany uchwały Rady nr I/3/10 z dnia 1 grudnia 2010 

roku została podjęta. 

„Za przyjęciem uchwały głosowało: 10 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 4 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

9.4. określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Goleszów. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie. Opinia ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Radny Powiatowy Jerzy Sikora przedstawił warunki i zasady korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Goleszów.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych. 

Uchwała nr 53 /2012  w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem  

lub zarządzającym jest Gmina Goleszów została podjęta. 

„Za przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 
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9.5. w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 r. 

Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Opinia ta stanowi 

załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych. 

Uchwała nr 54 /2012  w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 rok została podjęta. 

 „Za przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

9.6. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na 2012 

-2015 

Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Opinia ta stanowi 

załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

które zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Finansów i Inwestycji w dniu 

28 sierpnia 2012 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych. 

Uchwała nr 55 /2012  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów 

na 2012 -2015 została podjęta. 

 „Za przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje.  

Zastępca Przewodniczącego Rady  Krzysztof Kohut poinformował, że wpłynęła 

odpowiedź na interpelację radnego Bogusława Koneckiego. Odpowiedź ta stanowi załącznik 

nr 15 do nin. protokołu. 

Radny Bogusław Konecki nie wniósł uwag do otrzymanej odpowiedzi.  
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11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

- 1 sierpnia 2012 r. nastąpiła reorganizacja Urzędu. Uległy likwidacji trzy Referaty.  

Powstał jeden Referat Komunalny, którego kierownikiem  została Pani Aleksandra Słupska. 

- 25 i 26 sierpnia odbyły się pierwsze w historii dożynki gminno-powiatowe przygotowane 

przy współudziale powiatu cieszyńskiego. 

- podziękowania dla wszystkich za ogromne zaangażowanie w organizację dożynek : 

Gazdom tegorocznych dożynek, którymi byli państwo Małgorzata i Leonard Musiołowie  

z Puńcowa, Zastępcy Wójta Tomaszowi Jaszowskiemu, Skarbnik Gminy Beacie Kubaczka, 

Pani Lidii Lankocz za przygotowanie obrzędu dożynkowego, paniom za upieczenie kołaczy 

dożynkowych, całej ekipie Referatu Komunalnego, radnym, sołtysom, wszystkim 

uczestnikom korowodu, mieszkańcom, gościom oraz sponsorom. 

- zaproszenie na spektakl z okazji uczczenia pamięci ofiar II wojny światowej oraz 70 

rocznicy utworzenia filii obozu w Oświęcimiu, który odbędzie się 01.09.2012 r. o godz. 16.00 

w sali GOK w Goleszowie. 

- do Urzędu Gminy wpłynęły z ewidencji gruntów  Starostwa Powiatowego zmiany 

wynikające z przeprowadzonej inwentaryzacji budynków. Na tej podstawie Referat 

Finansowy koryguje wymiar podatku za 5 miesięcy 2012 roku. 

 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka przekazał zebranym następujące informacje: 

- Wojewoda stwierdził nieważność Uchwały Rady Gminy z dnia 27 czerwca 2012 r.  

w sprawie wyrażenia zgody  na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. Rada Gminy 

będzie musiała podjąć uchwałę ustalającą tylko zasady udzielania bonifikat. 

-  do Rady Gminy wpłynęła informacja z Biblioteki Śląskiej z prośbą o dofinansowanie. 

- do Rady Gminy wpłynęła skarga dotycząca znaku zakaz parkowania na ulicy Astrów  

i Malinowej. Skarga została  skierowana do Wójta. Rada Gminy zostanie poinformowana  

o sposobie jej załatwienia. 

- do Rady Gminy wpłynęła petycja od mieszkańców z ulicy Wolności   w sprawie parkowania 

ciężkich  samochodów na drodze powiatowej. 

- apel Biura Poselskiego Posła na Sejm R.P. Marka Plury w sprawie poparcia utrzymania 

języka regionalnego -  śląskiego.  

- o imprezach, które odbyły się pomiędzy sesjami, między innymi 100 – lecie OSP Leszna 

Górna, 115 – lecie  OSP Godziszów. 
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  12. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka zwrócił się do Wójta Gminy z wnioskiem 

o odwołanie 2 radnych ze składu Komisji ds. przeciwdziałania alkoholizmowi. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn-Skutek zapytała, czy za udział w tej komisji  

jest pobierane wynagrodzenie. 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka odpowiedział, że tak, na zasadzie umowy-

zlecenia. 

Pani Dyrektor GOK Lidia Lankocz podziękowała Sołtysowi Kisielowa i Sołtysowi 

Bażanowic za piękne dekoracje dożynkowe oraz ogromny wkład pracy w organizację 

dożynek. 

Sołtys Bażanowic Jan Polok podziękował członkom Stowarzyszenia Miłośników Bażanowic 

za przystrojenie wozu dożynkowego. 

Radna Ludwika Czyż zaprosiła w imieniu Stowarzyszenia Miłośników Dzięgielowa  

na V edycję Cross Bike w ramach „Jesień w Dzięgielowie”. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Krzysztof Kohut poruszył temat parkowania i ruchu  

na ul. Przemysłowej w Goleszowie. 

Radny Powiatowy Jerzy Sikora przekazał informację o podpisaniu umowy w sprawie 

remontu kapitalnego w Puńcowie. Sprawa dotycząca ulicy Wolności została przekazana  

do Starostwa Powiatowego w Cieszynie. 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka podzielił się doświadczeniem zdobytym podczas 

wizyty w jednej ze szkół poza Gminą Goleszów  prowadzoną przez Stowarzyszenie. 

 

Ad.13. Informacje i komunikaty. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka  podał do wiadomości terminy posiedzeń 

komisji i sesji: 

- Komisja Rozwoju 19.09.2012 r. 

- Komisja Rewizyjna 21.09.2012 r. 

- Komisja Edukacji 24.09.2012 r. 

- Komisja Finansów 25.09.2012 r. 

- Sesja 28.09.2012 r. o godz.12.00 
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Ad.14. Zakończenie XX sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka  o godz. 17.20 zamknął sesję Rady 

Gminy słowami:  

„zamykam XX sesję Rady Gminy”. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Małgorzata Zając 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


